
Zápis ze schůzky ze dne 27.11.2023 

Téma: Návštěva p. Šaleny z městské policie 

- Pan Šalena seznámil členy skupiny s fungováním městské policie ve městě a v okrajových 

částech města. Řešila se problematika bezdomovců, kteří se začínají stahovat do naší městské 

části. Dále nevhodné parkování vozidel ve světelné křižovatce. Dále jsme probrali možnost 

zřízení služebny městské policie v bývalém areálu Pošty. S p. Šalenou zůstaneme nadále 

v kontaktu a případě potřeby se mužem opět sejít.  

Téma: Úklid 

- Na naši žádost proběhl v oblasti Nemanic úklid. Zaměřili se také na úklid parkoviště u 

paneláků (J. Štursy)  

Téma: Koše 

- Po konzultaci s odborem města jsme do dohodli na přidání jednoho koše a to na křižovatku 

ulic Opatovická a Hlubocká. Předsedkyně se spojí s p. Mikšátkem a domluví realizaci. 

Téma: Tabulka s podněty 

- Prošli jsme podněty, které jsou za naši skupinu dlouhodobě evidovány a revidovali jsme dle 

aktuálního stavu.  

-  

Téma: BIO odpad u paneláků 

- Popelnice je často přeplněná a je nutné řešit výměnu za kontejner. Budeme řešit na začátku 

jara.  

Téma: Plán investic města 2024 – 2026 

- V plánu je uvedený projekt MŠ K. Šatala. Dohoda s náměstkem Marešem na spolupráci 

s územní skupinou a setkání po Novém roce.   

Téma: Nový člen 

- Nová členka za oblast Kněžské Dvory. Na následující schůzce územní komise zajistí 

předsedkyně zapsání do seznamu členů.  

 

Příští schůzka 22.1. od 17 hod 


